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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 26. 4. 2021 v Býšti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, 
Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, 
Ph.D., Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Omluveni: Bc. Radomír Sovák, MVDr. Vladimír Rejnek 

Hosté: 8 osob dle prezenční listiny. 

Přítomno 13 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Hubert Dostál a Mgr. Klára Dubrovská. 
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Jana Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. 
Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Ing. Pavel Loskot a 
MVDr. Jan Mejzlík 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana Horáková, 
Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D. 
Návrh byl schválen. 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

3. Záměry prodeje  

- částí pozemků p. č.  707/7, 149/1, 28 a 48/3 vše v k. ú. Býšť, 

-  části pozemku p. č. 94/6 a p. p. č. 93/114 vše v k. ú. Hoděšovice 

dle předložených žádostí. 

4. Projednání nabídky na odkup pozemku p. č. 395 v k. ú. Bělečko 

5. Linka bezpečí, z. s. – žádost o finanční příspěvek 

6. Rozpočtové opatření č. II/2021 (2. změna rozpočtu na rok 2021) 

7. Diskuze 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
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Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/04/2021 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 8. 3. 2021 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
obce námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období – březen a duben 2021     
 

Z jednání rady obce ze dne 22. 3. 2021 

Rada obce schválila 

- dohodu o výběru poplatků a předávání dokladů, včetně příloh, s firmou Marius Pedersen a.s. 
Hradec Králové za účelem řádného a včasného plnění nových povinností plynoucích nového zákona o 
odpadech č. 541/2020 Sb. 

- účetní závěrku ZŠ Býšť za rok 2020 včetně příloh 

- hospodářský výsledek ZŠ Býšť za rok 2020 ve výši 287.560,77 a jeho převedení v plné výši do 
rezervního fondu ZŠ Býšť   

- přijetí finančních darů ZŠ Býšť a jejich čerpání z rezervního fondu v rozsahu: 

- 30.000,-Kč od firmy STAVEBNÍ KR s.r.o. na nákup dataprojektoru do třetí třídy 

- 24.000,-Kč od Spolku rodičů a přátel školy při ZŠ E. Nápravníka Býšť na nákup 2 ks 
ramene pro dataprojektor ve výši 11.000,-Kč a nákup licence pro celou školu na 
aplikaci „UMÍME TO“ ve výši 13.000,-Kč 

- účetní závěrku MŠ Býšť za rok 2020 včetně příloh 

- výsledek hospodaření MŠ Býšť za rok 2020 a jeho převod v celé výši 45. 278,88Kč do rezervního 
fondu MŠ Býšť 

- záměr sepsání dodatku č. 4 smlouvy o zemědělském pachtu se Zemědělskou akciovou 
společností Býšť.   

- záměr sepsání dodatku č. 1 nájemní smlouvy s firmou APOLLO group CZ s.r.o. 

- záměr výměny výplní podkrovního prostoru objektu Bumbálka v Hrachovišti (okna a dveře) a 
ukládá starostce obce zařadit finanční prostředky do rozpočtového opatření. 

- poptávku na dodávku a instalaci informačních panelů na měření rychlosti (radary) v počtu 6 až 8 
ks od firmy EMPESORT s.r.o. z Valašského Meziříčí. 

 
Z jednání rady obce ze dne 12. 4. 2021 

Rada obce 
- schválila dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo č. OR/20/23986, MIOS20300283 na zhotovení díla 
„Modernizace silnice II/298 Býšť – hranice kraje, km 9,700-14,420“.  
- neschválila zařazení cenové nabídky od firmy PP-servis Plzeň s.r.o. do hodnocení nabídek 
veřejné zakázky „Komunitní centrum Hoděšovice“ z důvodu nesplnění podmínky včasného doručení 
nabídky do 24. 3. 2021 do 10:00 hod. 
- schválila přidělení veřejné zakázky „Komunitní centrum Hoděšovice“ účastníku Matex HK, 
Kladská 181, Hradec Králové a sepsání smlouvy v případě přiznání dotace z MMR v souladu s výzvou 
k podání nabídek této zakázky. 
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- schválila dodatek č. 4 ke smlouvě o zemědělském pachtu č. 1/2016 ze dne 23. 11. 2016 se 
Zemědělskou akciovou společností Býšť. 

-  schválila dodatek č. 1 nájemní smlouvy č. 03/SN/2011 s firmou APOLLO group CZ s.r.o. ze dne 
8. 6. 2011 

- schválila v rámci dohody o provedení práce s JUDr. Pavlem Matyášem odměnu ve výši 3.000,-Kč 

za činnosti spojené s vykonávaným přestupového řízení.   

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava:  

p. Kamenický – vznesl dotaz, čeho se týká dodatek se Zemědělskou a.s. Býšť 

pí Petříková – týká se trvalého záboru pro stavbu propojení silnic D/35 a I/35 a tím snížení 
propachtované plochy 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/04/2021 
 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Ing. Hubert Dostál 

Finanční výbor zasedal dne 19. 4. 2021 s programem: 
- Roční závěrka 2020 – Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Příloha 

- Výkaz FIN o plnění rozpočtu za období 03/2021 

- Rozpočtové opatření č. II/2021 

b)  Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl MVDr. Jan Mejzlík. 

Kontrolní výbor zasedal dne 22. 3. a 19. 4. 2021, provedl kontrolu plnění usnesení: 
-  z jednání zastupitelstva obce ze dne 8. 3. 2021  
- z jednání rady obce ze dne 8. 2. a 22. 3. 2021 

 
V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/04/2021 
 

3. Záměry prodeje částí pozemků p. č.  707/7, 149/1, 28 a 48/3 vše v k. ú. Býšť a p. č. 94/6 a 
pozemku p. č. 93/114 vše v k. ú. Hoděšovice 

 a) Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení žádost na odkup části 
pozemku p. č. 707/7 v k. ú. Býšť, dle návrhu GP by se oddělila část p. č. 707/13 o výměře 45 m2. 
Tato část pozemku je klínem mezi pozemky žadatele a částečně na ní stojí objekt ve vlastnictví 
žadatele. Prodejem by došlo k narovnání majetkových poměrů. Cena je dána ve výši 170,-Kč za 
m2 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku ú. č. 707/7 v k. ú. 
Býšť, dle GP oddělené části p. p. č. 707/13 o výměře 45 m2 za cenu 170,-Kč za m2 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/04/2021 
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 b) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení žádost vlastníka domu 
čp. 7 Býšť o odkup části pozemku cca 44 m2 p. č. 149/1 v k. ú. Býšť za účelem zarovnání hranic 
pozemků do jedné přímky se sousedním pozemkem p. č. 192/5. Prodejem dojde k narovnání 
majetkových poměrů. Cena je stanovena dle ceníku obce ve výši 170,-Kč/m2. Pro oddělení 
pozemku bude vypracován GP na náklady žadatele. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č.149/1 v k. ú. 
Býšť o výměře cca 44 m2 vlastníku nemovitosti čp. 7 Býšť za cenu 170,-Kč za m2. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/04/2021 
 

c) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje ke schválení žádost vlastníka 
nemovitosti čp. 190 Býšť o odkup částí pozemků p. č. 28 a p. p. č. 48/3 vše v k. ú. Býšť. Žadatel 
v současné době užívá tyto plochy bez právního podkladu. Rada obce již dříve schválila záměr 
možného nájmu za účelem užívání jako zahrada. Jedná se o pozemky s vodotečí Býšťského 
potoka. O možném prodeji bylo jednáno i se stavební komisí a správou toků, kdy nebyl doporučen 
prodej pozemků. Cílem obce je, aby pozemky, kde se nachází vodní toky, zůstaly ve vlastnictví 
obce.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje částí pozemků p. č. 28 a p. p. 
č. 48/3 vše v k. ú. Býšť vlastníku čp. 190 Býšť. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/04/2021 
 

d) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje ke schválení žádost o odkup 
pozemku obce v k. ú. Hoděšovice: 

d1) p. č. 93/113 o výměře 238 m2 pro vlastníky Hoděšovice 94  

d2) část p. č. 94/6 o výměře 530 m2 a pozemek p. č. 93/114 o výměře 4m2 pro vlastníka 
Hoděšovice 93 a p. Užíka, Hradec Králové. 

d3) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka RD Hoděšovice 92, 

d4) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka Hoděšovice 91 

d5) část p. č. 94/6 o výměře 461 m2 pro p. Kuncíře, Zdiby 

d6) část p. č. 94/6 o výměře 153 m2 pro vlastníky Hoděšovice 127 

Tyto plochy jsou užívány jako zahrady na základě nájemních smluv z let 2005 a 2006, jen 
vlastník RD čp. 108 svou zasmluvněnou část nájmem nevyužívá. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje částí pozemku 

d1) p. č. 93/113 o výměře 238 m2 pro vlastníky Hoděšovice 94  
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d2) část p. č. 94/6 o výměře 530 m2 a pozemek p. č. 93/114 o výměře 4m2 pro vlastníka 
Hoděšovice 93 a p. Užíka, Hradec Králové. 

d3) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka RD Hoděšovice 92, 

d4) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka Hoděšovice 91 

d5) část p. č. 94/6 o výměře 461 m2 pro p.Kuncíře, Zdiby 

d6) část p. č. 94/6 o výměře 153 m2 pro vlastníky Hoděšovice 127 

Rozprava:  

p. Užík – všichni se domluvili, že by po 15 letech pronájmu pozemků a myslí si, že by se nájmy 
mohly posunout na prodej, na pozemcích si vybudovali určitá zázemí, o pozemky se starají a řádně 
platí nájem a myslí si, aby se to ošetřilo prodejem, aby nemuseli žít v nejistotě, co se bude dál dít. 
Jsou dlouhodobí obyvatelé Hoděšovic a nemají žádný jiný zájem, než tyto pozemky užívat pro 
jejich rodiny a potřebovali by do budoucna více jistoty, když si něco vybudují, myslí si, že mají 
nějaké právo vyplývající z dlouhodobého pronájmu. Rádi by pokračovali v budování zahrad 
s jistotou po příští roky. Myslí si, že jsou ve stejné situaci jako parcely již odkoupené na pravo od 
jejich v nájmu. Domnívá se, že nevidí nějaký problém, proč by se tyto pozemky nemohly prodat za 
cenu, kterou navrhují. 

p. Krásný – naše smlouva na nájem vypršela odkupem nemovitosti, pozemku od pí Lukasové. 

pí Petříková -  má k dispozici nájemní smlouvy, v době kdy v Hoděšovicích prováděla výstavby, 
přišli zájemci s návrhem, aby skutečně mohli rozšířit své parcely o zahrady. Faktem je, že 
sousední pozemky se navrhly k odkupu, aby byly narovnány podmínky pro jejich údržbu, kdy jejich 
tehdejší nájemce nemohl svou technikou pozemky řádně udržovat, z toho důvodu byl odkup 
proveden. Nájemní smlouvy jsou na dobu 20 let za 0,50 Kč a m2 za rok sjednané ve stejném 
znění, liší se pouze výměry. To že ve smlouvě je uvedeno, že budete využívat pozemek jako 
zahradu, tak není argumentem k prodeji, to že jste si tam vybudovali něco co má hodnotu. 
Upozornila na skutečnost, že se nájemce zavazuje v případě ukončení nájemního vztahu dát 
pozemek do původního stavu. Na tom pozemku byste tedy měli hospodařit tak, abyste měli co 
nejmenší újmu po skončení nájmu a netlačit zastupitele k rozhodnutí, že jste si pozemky zhodnotili 
a proto je chcete koupit, to není dobrý důvod. 

pí Zemánková – s pozemkem, který užívají, nemají žádný investiční záměr a nevidí důvod, proč 
by tento pozemek nemohli vlastnit. Vznikla dle mapy jak je vidět cíp a prodejem by se to narovnalo. 

pí Petříková – ano to je pravda, nic méně již několikaletým standarde obce je neprodávat své 
pozemky, zastupitelstvo pouze prodejem narovnává majetkoprávní vztahy a nemá problém nájem 
prodloužit na dalších 20 let. 

p. Mejzlík – změnil názor, informoval se v okolí u lidí a ostatních obcí, přesvědčil se, že obyvatelé 
tyto pozemky skutečně využívají jako zahrady, nevidí tedy problém, proč by se nemohlo prodávat, 
když byly prodeje povoleny v minulých letech. Nevidí důvod, proč by se mely dělat rozdíly mezi 
lidmi, to je jeho názor. 

pí Petříková – jaký máte argument, v tolika m2 třeba 520 m2 jako narovnání, kdy historicky 
zastupitelstvo schválilo takový prodej, zastupitelstvo neprodává, pouze narovnává. 

p. Mejzlík – cena bude ještě v jednání 

pí Petříková – o ceně se bude jednat podle toho, jak se zastupitelé rozhodnou se záměrem, pokud 
zastupitelstvo neschválí doporučení rady, pak se bude jednat o ceně.  

p. Užík – za nimi je cíp pozemku, který vznikl prodejem pozemků p. Boštíkovi, o toto se v podstatě 
stará, seká, chtěli tam dělat nějaké vyvýšené záhon, je doba kovidová, je čas o tom přemýšlet, ten 
cíp je bezprizorní a nikým jiným neudržován, obec nemá zájem se o něj start a rádi bychom dali 
věci do pořádku. 

Dále byla širší diskuze na toto téma.   

p. Loskot – požádal hosty o nasazení roušek nebo respirátorů. 

Osobní názor je ten, že by souhlasil s prodejem za tržní hodnotu po znaleckém posudku ceny. 

p. Užík – ochotni zaplatit stejnou cenu jako sousedé tedy za cenu obvyklou 
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Další širší diskuze na téma ceny a řešení nájmů. 

p. Bezouška – má stejný názor jako p. Loskot, prodej za cenu odhadní. 

pí Petříková – bude se schvalovat záměr prodeje pozemků, nikoli cena, záměr bude vyvěšen 
adresní, ale v souladu se zákonem o obcích. 

p. Bezouška – lze dá podmínku, aby to odkoupili všichni, aby tam nevznikl zub 

pí Petříková – je to pozemek obce, můžeme to dát jako podmínku do záměru 

Dále probíhala širší diskuze na téma způsobu uveřejnění záměru a jeho možného důsledku ze 
strany veřejnosti a možnost nastavení přednostního zpětného odkupu v kupní smlouvě a formy 
stanovení ceny. 

Hlasování: 
Pro: Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman 
Pospíšil  

Proti: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., Bc. Ondřej Valenda, DiS. 

Zdržel se: nikdo 
Návrh nebyl schválen.  
Usnesení č. 07/04/2021 

 
4. Projednání nabídky na odkup pozemku p. č. 395 v k. ú. Bělečko 

Rada obce projednala návrh pana Jiřího Švestky na prodej lesního pozemku p. č. 395 v k. ú. 
Bělečko obci Býšť o výměře 2,27 ha. Pozemek je obklopen ze všech stran pozemky ve vlastnictví 
obce. Bylo domluveno, že pan Blažek, vzhledem k jeho znalosti porostu na daném pozemku, 
který je ve velice špatném stavu, zjistí možnou cenu za pozemek. Nabídnuta bude maximální 
možná cena 300.000,-Kč. Je tam více vlastníků, kteří budou obeznámeni s nabídkou. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemku p. č. 395 v k. ú. Bělečko obci 
Býšť o výměře 2,27 ha do ceny 300.000,-Kč. 

Rozprava:  

p. Blažek – mluvil s p. Švestkou, mají to na realitách, budou čekat na nejvyšší nabídku 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., Ladislav Mlateček, 
Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Robert Kamenický. 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/04/2021 

 
5. Linka bezpečí z. s. – žádost o finanční příspěvek 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje ke schválení žádost Linky bezpečí z. S. 
Praha 8, o finanční příspěvek na provoz spolku ve výši 7500,-Kč. Žádost je adresována 
zastupitelstvu obce. Částka není rozpočtována ve výdajích obce Býšť. Obec Býšť pravidelně 
přispívá jiným organizacím takového typu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje finanční příspěvek Lince bezpečí, z.s. Praha 
8  

 Rozprava: nebyla  
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Robert Kamenický, Tomáš Ležík DiS., Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D., 
Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej Valenda, DiS 

Proti: nikdo 
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Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 09/04/2021 
 

6. Rozpočtové opatření č. II/2021 (2. změna rozpočtu na rok 2021) 
 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočtové opatření č. II/2021(2. 
změnu rozpočtu pro rok 2021) v tomto rozsahu: 

Text příjmy  výdaje 

Měřiče rychlosti 
 

500 000,00 Kč 

PD - kuchyň MŠ 
 

160 000,00 Kč 

Oprava - hospoda soc. zařízení 
 

300 000,00 Kč 

Kabiny investice - IT + PC 
 

250 000,00 Kč 

Opravy - Bumbálka  podkroví výplně 
 

120 000,00 Kč 

Rekonstrukce hřiště Hrachoviště 
 

550 000,00 Kč 

Volby 2020 - vratka 
 

25 931,00 Kč 

Dotace - Rek. hřiště Hrachoviště        110 000,00 Kč  
 Dotace - dopady pandemie COVID - 19           71 309,88 Kč  
 Použití přebytku minulých let 1 724 621,12 Kč 
 

   Součet 1 905 931,00 Kč 1 905 931,00 Kč 
 

 pí Petříková podrobně vysvětlila jednotlivé položky rozpočtového opatření. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření II/2021 (2. změnu rozpočtu 
na rok 2021). 

  Rozprava:  

p. Bezouška – dotace je od koho? 

pí Petříková – program obnovy venkova 

p. Loskot – vznesl dotaz, zda se bude jednat o měřiče rychlosti s funkcionalitou při měření 
rychlosti pokutování řidiče, nebo ne 

pí Petříková -  ne, pouze identifikace rychlosti bez pokutování, není v možnostech obce 
vymáhat přestupky, museli bychom požádat ORP Holice a platit za každý daný přestupek, jako 
např. při přestupcích v občansko-správním řízení platíme 2000,- za případ 

p. Loskot – rozumí tomu, přesto za takovéto měřiče půl milionu je neadekvátní, jsou to 
vyhozené peníze, spíše by se přiklonil nějakému fyzickému opatření – zakřivení, jak to bývá na 
silnicích první třídy. 

pí Petříková – nemyslí si, že by se radary minuly účinkem, jsou řidiči, kteří na upozornění 
sundají nohu z plynu, a instalaci radarů a zvýšení bezpečnosti po nás požadují především naši 
občané, jedná se o 8 ks pro všechny 4obce 

p. Loskot – je to spíše psychologické opatření 

p. Kamenický - zjišťovala se možnost zpomalovacího semaforu? 

pí Petříková – tato možnost se nově již nepovoluje, je nezákonná, tam kde jsou tak ale platí 

 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Klára Dubrovská, Mgr. Jana 
Horáková, Tomáš Ležík DiS., Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, Bc. Ondřej 
Valenda, DiS 

Proti: Robert Kamenický, Ing. Pavel Loskot, MUDr. Jan Mejzlík, Ph.D. 
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Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 10/04/2021 

 
7. Diskuze 
 
Zde byla vyvolána širší diskuze na téma umístění radarů, jejich funkčnosti a lepšího využití s možností 
sankcí pro řidiče a byla dána výzva k prověření těchto možností u obcí, které již takto funkční radary 
mají a jak se s jejich využitím vypořádají. Zjištění intenzity provozu na silnici a nákladů na zajištění 
bezpečnosti. 
Na závěr pí Petříková uvedla, že se stále hledá cesta, není to konečné řešení.  
 

p. Vondrouš – požádal o reálná čísla a datumy, kdy budou v Bělečku ne jen podél II/298 chodníky a 
veřejné osvětlení, aby se zajistila bezpečnost dětí chodící do školy, stavba silnice je stresující 
 
Další širší diskuze na téma bezpečnosti v Bělečku. 
 
pí Petříková – v současné době jsou v přípravě projektové dokumentace na chodníky, které je těžké 
umístit v pravo ve směru na Krňovice, kde je vysoké převýšení, vlevo nemáme naše pozemky, 
umístění chodníku i veřejného osvětlení je v jednání. 
 
Další neřízená diskuze na téma přechodu pro chodce u kapličky v esíčku. 
 
pí Petříková - si podněty zaznamenává a pozve si na daná místa odborníka – bezpečáka na dopravu. 
 
p. Ležík – připomněl, že by měla být v Bělečku na průjezdu snížená rychlost na 40 km /hod 
 
pí Petříková – ano snížená, ale na 30 km/hod. 
 
p. Loskot – vznesl dotaz ke svozové firmě odpadů, jaká je četnost svozů skla a papíru 

pí Petříková – papír se sváží každou středu, plasty každý čtvrtek, sklo na telefonickou výzvu 

p. Loskot – pokud to nebude v krátkém čase zlepšeno, chtělo by to řešit. 

pí Petříková – po otevření obchodů se sníží objem obalového materiálu a situace se zlepší. 

p. Fremuth – vznesl dotaz, do kdy bude hotová cesta ke kapličce a dále zda by mohla být plocha pod 
kontejnery v místě k Hradečnici zpevněna. 
 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:00 hod a ukončeno v 20:34 hod. 

 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/04/2021 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/04/2021 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/04/2021 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/04/2021 schvaluje záměr prodeje části pozemku ú. č. 707/7 v k. ú. Býšť, dle 
GP oddělené části p. p. č. 707/13 o výměře 45 m2 za cenu 170,-Kč za 
m2 

Usnesení č. 05/04/2021 schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č.149/1 v k. ú. Býšť o 
výměře cca 44 m2 vlastníku nemovitosti čp. 7 Býšť za cenu 170,-Kč 
za m2 

Usnesení č. 06/04/2021 neschvaluje záměr prodeje částí pozemků p. č. 28 a p. p. č. 48/3 vše 
v k. ú. Býšť vlastníku čp. 190 Býšť. 

Usnesení č. 07/04/2021 schvaluje záměr prodeje částí pozemků 
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d1) p. č. 93/113 o výměře 238 m2 pro vlastníky Hoděšovice 94
  

d2) část p. č. 94/6 o výměře 530 m2 a pozemek p. č. 93/114 o 
výměře 4m2 pro vlastníka Hoděšovice 93 a p. Užíka, Hradec Králové. 

d3) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka Hoděšovice 92 

d4) část p. č. 94/6 o výměře 522 m2 pro vlastníka Hoděšovice 91 

d5) část p. č. 94/6 o výměře 461 m2 pro p.Kuncíře, Zdiby 

d6) část p. č. 94/6 o výměře 153 m2 pro vlastníky Hoděšovice 127 

Usnesení č. 08/04/2021 schvaluje nákup pozemku p. č. 395 v k. ú. Bělečko obci Býšť o 
výměře 2,27 ha do ceny 300.000,-Kč 

Usnesení č. 09/04/2021 neschvaluje finanční příspěvek Lince bezpečí, z.s. Praha 8  

Usnesení č. 10/04/2021 schvaluje rozpočtové opatření II/2021 (2. změnu rozpočtu na rok 
2021). 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 26. 4. 2021 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
 
 
Ověřovatelé: Ing. Hubert Dostál v. r. dne 5. 5. 2021 
 
 

Mgr. Klára Dubrovská v. r. dne 5. 5. 2021 
   
 

 
 
Romana Petříková, v. r.            Roman Bezouška, v. r.     
 starostka                                                  místostarosta          
 


